
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDEȚUL  BIHOR 

PROCESUL VERBAL 

INCHEIAT AZI  26.10.2018 

 

 

            Sunt prezenţi 9 consilieri locali d-l Biro Ferenc Sandor , d-na Dull Melinda, d-l Drugas Marius 

d-na Gombos Brigitta  , d-l Homonai Alexandru , d-l Meszaros  Zoltan, d-l Nagy Sandor  , d-l Simko Lajos 

d-na Szabo Kinga , Primarul d-l Bonisz Alexandru, consilier-Viceprimar d-l Nagy Istvan Robert şi Secretarul 

comunei Cetariu d-na Sabău Mercedes 

           Preşedintele   de şedinţă d-na consilier  Szabo Kinga ,  citeste ordinea de zi , după  cum 

 Urmează: 

 

1. Proiect de hotărăre privind implementarea unui proiect în cadrul Programului Interreg   V-A România 

- Ungaria 2014-2020  

 

2. Proiect de hotărăre privind   aprobarea declanşării procedurii de expropriere a terenului, în suprafață 

de 7289 mp (5111+2178) mp, din top.2315,2319,2791 Cetariu  înscrise în CF nr.52389  (CF vechi 

nr.1). - Cetariu, precum și top.815/2, cad;52351 Cetariu  înscrise în CF nr.2094 și 52351 - Cetariu 

proprietate privată a unor juridice, afectate de coridorul de expropriere a lucrării de utilitate 

publică“Canalizare si statie de epurare in comuna Cetariu judetul Bihor” 

 

3. Proiect de hotărăre privind   aprobarea Planul local de actiune pentru protectia apelor impotriva 
poluarii cu nitrati din surse agricole 

 

4. Diverse 
Ordinea de zi este aprobată în unanimitate pentru. 

 

HOTĂRĂRI 

 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

26.10.2018 a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din totalul de 

11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 9 consilieri, lipsește motivat d-l consilier Albirt Bela. În 

condiţiile acestea şedinţa noastră este legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate calificată de  6 voturi.   

Toți ați citit  Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  27.09.2018 . Vă rog să votati pentru 

aprobarea acestuia. 

Pentru 10 Nagy Istvan Robert     Împotrivă? 0               Abţineri? 0  

      Szabo Kinga                  

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Biro Ferenc Sandor 

     Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Gombos Brigitta   

     Simko Lajos 

 

 

Dau cuvântul preşedintelui de şedinţă ales , d-na Szabo Kinga, poftiţi vă rog. 

 



 

 

d-na Szabo Kinga – consilier local   

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre  privind implementarea unui proiect în cadrul 

Programului Interreg   V-A România - Ungaria 2014-2020 ? Dacă nu vă rog să votați 

 
Pentru 10 Nagy Istvan Robert    Împotrivă? 0               Abţineri? 0  

      Szabo Kinga                  

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Biro Ferenc Sandor 

     Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Gombos Brigitta   

     Simko Lajos 

 

d-na Dull Melinda-consilier local 

Cum e posibil ca actele să nu fie în regulă pentru o investiţie atât de mare ? Asta înseamnă că oricând poate să 

vină cineva în grădina mea şi să exproprieze ce vrea? 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

Cazurile de expropriere sunt limitativ prevăzute de lege . Da pentru interes naţional judeţean sau local poate fi 

expropriată chiar şi casa DVS. Puteţi să vă uitaţi la Oradea lângă podul centenar , vizavi de clubul 

Constructorul. 

 

Nagy Istvan Robert-viceprimar 

Prietenul a primit o hârtie de la primăria Oradea că are la dispoziţie 30 de zile să se mute . Avea o afacere , un 

vad comercial. S-a dus. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

Staţiile de pompare , transformatoare , dumurile de acces etc sunt construite  de mai mulţi ani . Aceste 

construcţii speciale sunt amplasate lângă drum.   De fapt în baza expertizelor topografice şi de evaluare acum 

plătim contravaloarea terenurilor . Titlurile de proprietate pentru Biserică şi Composesorat au fost emise în 

anii 2004-2007, iar investiţia în canalizare a început în anul 2010. 

 
d-na Szabo Kinga – consilier local   

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre  privind  declanşarea procedurii de expropriere a 

terenului, în suprafață de 7289 mp (5111+2178) mp, din top.2315,2319,2791 Cetariu  înscrise în CF nr.52389  

(CF vechi nr.1). - Cetariu, precum și top.815/2, cad;52351 Cetariu  înscrise în CF nr.2094 și 52351 - Cetariu 

proprietate privată a unor juridice, afectate de coridorul de expropriere a lucrării de utilitate 

publică“Canalizare si statie de epurare in comuna Cetariu judetul Bihor”?Dacă nu , vă rog să votați 

 
Pentru 10 Nagy Istvan Robert     Împotrivă? 0               Abţineri? 0  

      Szabo Kinga                  

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Biro Ferenc Sandor  

                 Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Gombos Brigitta   

     Simko Lajos 

 



 

 

 

d-na Szabo Kinga – consilier local   

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre  privind  Planul local de actiune pentru 
protectia apelor impotriva poluarii cu nitrati din surse agricole ? Dacă nu , vă rog să votați 

 
Pentru 10 Nagy Istvan Robert          Împotrivă? 0               Abţineri? 0 

      Gombos Brigitta                   

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Szabo Kinga  

     Dull Melinda 
     Biro Ferenc Sandor 
     Homonai Alexandru 
     Simko Lajos 

 

DIVERSE 

Cererea d-nei Crenci Dorina de a -i elibera o autorizaţie de tăiere a prunilor din grădina ei. 

Să prezinte schiţă pentru că şi ea susţine că e pe terenul ei şi d-l Nistor susţine că prunile sunt al lui. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 
Trebuie să vă comunic adresa Instituției Prefectului nr.9539/17.10.2018 prin care ne comunică precizări pentru 

implementarea proiectului cu titlul Registrul Electronic Național al Nomenclatoarelor stradale (RENNS) și 

Modernizarea modalităților de culegere , evaluare,analizare și raportare a datelor din Registrul Agricol Național 

prin utilizarea tehnologiei informației (RAN). Colegul meu a fost deja la instruire unde i s-a comunicat că pentru a 

folosi sistemul este obligatoriu existența denumirii străzilor. Există și un UAT care a atribuit denumirea de strada 

Principală pentru toate numerele de casă. 

Vă rog să vă gândiți la denumirile de străzi pe care vom putea atribui până la ședința următoare. 

Vom fi blestemați de toată lumea pentru că cetățenii vor trebui să schimbe documentele gen carte de identitate , 

talonul mașinii. Bine se va acorda un termen pentru conformare. Oricum în acest caz vom solicita colegilor de la 

evidența populației să vină pe teren , și sper că va fi gratuit. 

În caz de neatribuire de nume străzi nu vom putea implementa proiectul susmenționat și vom suporta consecințele. 

 

d-na Gombos Brigitta  - consilier local 

Ar fi foarte bine să avem denumiri de străzi că tot mă chinui cu programul Casei de Sănătate care la fiecare pacient 

tot cere denumirea de străzi. 

 
d-na Szabo Kinga - preşedinte de şedinţă            

Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

 

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

  Szabo Kinga          Secretar 

             Jr. Sabău Mercedes  

 

 


